
Bona tarda a tothom, 
 
 La meva gran il·lusió era deixar el Nàstic al futbol 
professional, no per mi, sinó per la gran família del Nàstic i 
per Tarragona, però no ha pogut ser. 
 
Sento la impotència i la injustícia, de la qual vam ser 
testimonis més de 14.500 persones aquest passat dissabte, 
però tristament, no és la primera vegada que hem viscut 
aquesta terrible experiència, tothom recorda Llagostera i 
Vigo, però aquesta vegada ha estat més cruel perquè ha 
sigut a casa nostra, amb un partit guanyat, gràcies a 
l’heroïcitat del nostres jugadors i una afició incondicional que 
va ser, indubtablement, el jugador número 12.   
 
Avui, us he convocat, per comunicar una decisió que ja tenia 
pressa abans de l’últim partit i que ha estat llargament 
meditada i és que deixo la presidència del Consell 
d’Administració del Gimnàstic de Tarragona amb un 
sentiment de profunda emoció. 
 
I en aquets moments difícils, nomes tinc paraules 
d’agraïment  per tots aquells que han donat suport al Nàstic 
i a mi, personalment.  
 
-En primer lloc als jugadors i cos tècnic que ho han donat tot 
per fer possible el somni de tota una ciutat i les seves 
comarques.  
 
-A les famílies dels jugadors, per ser el seu suport i 
confiança. 
 
-Als mitjans de comunicació per la seva feina i 
professionalitat. 
 
-A totes les institucions que han apostat pel Nàstic i per 
Tarragona i en especial als 4 alcaldes que m’han 
acompanyat durant aquest anys:    



Joan Miquel Nadal 
Pep Felix Ballesteros 
Pau Ricoma  i 
Rubén Viñuales. 
 
-A tots els treballadors del Nàstic que han estat sempre al 
peu del canó. 
 
-Al Nàstic Genuine, perquè ha estat i és  la millor experiència 
de la meva vida com ha president i perquè sempre estan. 
 
-A tots els patrocinadors que han confiat i han donat suport 
al nostre projecte. 
 
-Al Consell d’administració que ha patit com jo els moments 
difícils. I he comptat sempre amb el seu suport. 
 
-I finalment, a tota la meva família en general i de manera 
particular a la meva mare i 
especialment a la Tere, la meva dona, els nostres 3 fills, el 
Tono, l’Ani i el Jose, que, en tot moment,  han estat al meu 
costat amb un suport incondicional i compressió total. No vull 
oblidar, al meu gendre Pere i la meva jove Carlota i als meus 
3 nets.  
 
MOLTÍSSIMES GRÀCIES per tot! 
 
Ha estat un honor i un orgull presidir aquest club al que 
estimo i sempre estimaré, i seguiré estan al seu servei, però 
ara, des d’una altra posició.  
 
Visca el NÀSTIC  
I Visca TARRAGONA!! 
 
 


